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Abstract (en)
[origin: WO8603713A1] A hollow body (e.g. a container) as well as a method and an apparatus for its manufacture in which an axially directed wall
of the body primarily comprises oriented and/or crystallised plastics material. A tubular preform (10d) is fixed in a circumferential region (13d) in the
vicinity of the mouth edge (14d) of the preform between mechanical forming devices (30, 40), after which the devices, during continued clamping
of the circumferential region, are displaced in the axial direction of the preform relative to a mandrel (50). Thus, the mandrel is displaced into the
preform during simultaneous expansion thereof and the material is oriented and/or crystallised. In a preferred embodiment there is made a certain
compensation of the stretching forces, which arise in the material when inserting the mandrel, by applying a force to the bottom of the preform by a
bottom support (75).

Abstract (fr)
Corps creux (par ex. un récipient) dont la paroi dirigée axialement comporte principalement un matériau plastique orienté et/ou cristallisé. Une
ébauche tubulaire (10d) est fixée dans une région circonférentielle (13d) au voisinage du bord (14d) de l'ouverture de l'ébauche entre des dispositifs
mécaniques de formage (30, 40), après quoi ces dispositifs, pendant le serrage continu de la région circonférentielle, sont déplacés dans le sens
axial de l'ébauche par rapport à un mandrin (50). Ainsi le mandrin se déplace dans l'ébauche pendant l'élargissement simultané de celle-ci et le
matériau est orienté et/ou cristallisé. Dans un mode préférentiel de réalisation, l'application d'une force au fond de l'ébauche par l'intermédiaire d'un
support de fond (75) permet une certaine compensation des forces d'étirage apparaissant dans le matériau lors de l'insertion du mandrin.
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